
Florenzi: Znajdujemy się na dobrej drodze
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Mimo dobrej gry Włosi zremisowali bezbramkowo z Portugalią i nie

przedłużyli swoich szans na Final Four Ligi Narodów. Po meczu wywiadu

dla Rai Sport udzielił prawy obrońca drużyny, wicekapitan Romy,

Alessandro Florenzi.

Jaki to był zespół? Drużyna miała problemy w drugiej połowie. 

- Problemy nie, w końcówce straciliśmy nieco fizycznie, ale nie mogliśmy

utrzymywać takiego rytmu przez całe 90 minut. Oni utrzymywali trochę częściej

piłkę, ale kreowali ma okazji do goli, tylko strzały z dystansu. Znajdujemy się na

dobrej drodze. 

Mało złości sportowej?

- Nie, uderzaliśmy na bramkę ze złością sportowa. Nie szukajmy dziury w całym,

pomagajmy sobie nawzajem.

To właściwa droga?

- Myślę, że było widać w ostatnich meczach, myślę właśnie, że znajdujemy się na

właściwej drodze.

Jaka atmosfera jest w szatni? Jest realne odrzucie, że doszło do zmian po

tamtym barażu Włochy-Szwecja?

- Odwróciliśmy kartę, powrót tutaj, na San Siro, nie był łatwy, dziękujemy kibicom za

wsparcie, które dali nam dziś wieczorem. Liga Narodów jest punktem wyjściowym.

Teraz przed nami ważne mecze, do których musimy podejść z tym samym duchem.
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